
 

 

Zápis ze schůze OV Stará Ves dne 15. května 2023 

Přítomni: 

Členové OV: Pavlík, Peřina, Mikyska, Šimková, Wojaková, Klepáčková 

Město BC: Holub, Hodic, Lazecká, Kuchtová, Klepáček, Velký, Pilař 

Občané: Kupka, Hoda, Pavlíková, Kudelová, Kurnik, Krejčí, Polanská, Melecká, Hankeová, Homola, 

Wollfová, Řehák, Augusta, Rybenský, Cyrusová, Ševeček, Peřinová, Čapka 

Omluveni: Stareček 

Program: 

1. Přivítání zástupců vedení a zaměstnanců města. 

2. Informace pana starosty s možnými variantami stavby přístřešku na hřišti, na nějž (popř. stan) 

OV šetří již 3. rok. 

V současnosti by stála realizace přístřešku na hřišti dle původních plánů cca 1,8 mil. Kč. Za tuto 

cenu občané Staré Vsi přístřešek odmítli, peníze se převedly na nákup stanu, který byl v roce 2022 

zapůjčen. 

P. Pavlík: Z důvodu inflace se zvýšila i cena za nákup tohoto stanu na víc jak 600 tis. Kč.  

Proto pan starosta zjišťoval možnosti, jak zrealizovat přístřešek do cca 800 tis. Kč. 

3. Zástupce školy paní Krejčí a paní Polanská přišly s protinávrhem: využití našetřených prostředků 

na realizaci hřiště pro děti ze Staré Vsi, v obci není žádné hřiště se zpevněnou plochou. 

Možné místo pro realizaci hřiště: u školy, u osadního výboru, na hřišti. 

P. Kupka (sousedí se zahradou školy) je zásadně proti, aby bylo hřiště u školy z důvodu celodenního 

hluku. 

4. Hlasování, zda realizovat přístřešek na hřišti: 

pro 16x, proti 1x, zdrželi se hlasování 3x 

pan starosta připraví projekt pro realizaci v levnější variantě 

5. Chodník od Slumbi – stále nejsou vyřešeny majetkové poměry s majitelem pozemku u zastávky 

rozcestí Bravinné (bývalé stavebniny), proto nemůže být realizován. 

6. Havarijní stav ostrůvku autobusové zastávky Váha – paní Kuchtová přečetla odpověď z krajské 

správy silnic, dojde-li k opravě ostrůvku, musel by být napojen na chodník, osvětlen, přechod pro 

chodce = nereálné, dle katastru je i chybná hranice plotu sousedícího s ostrůvkem. Žádáme město 

o odstranění ostrůvku, aby se předešlo případnému ohrožení zdraví zejména starších občanů. 

7. Retenční nádrž u bílého kříže – pan Řehák se ptá, jak pokračuje projekt, o kterém kdysi informovala 

paní Vavříková. 

8. Údržba náhonu (pan Homola) – odvádí vodu stékající z polí (začíná u kapličky, pod Meleckým 

(čp. 35), Sochorkem, stáčí se do Bílovky u tzv. „paneláku“. Náhon je za léta zarostlý, zanesený. 

9. Pan Hoda: nebude-li se realizovat oprava komunikace, odvodnění a stavba veřejného osvětlení na 

pozemcích p. č. 2178 a 3029 (cesta k RD Klapetkovi), je potřeba vyřešit výmoly, zanášení cesty 

hlínou. Realizace tohoto projektu, na které je již stavební povolení, je tak nákladná, že není 

v možnostech místní části si na něj našetřit. 

10. Poničení příjezdové cesty p. č. 2010 (konec Staré Vsi, odbočka k p. Galovi) – výtluky. 

11. Chybějící osvětlení u mostu, který je v havarijním stavu, St. Ves – Slatina, p. Ševeček informoval 

o opravě, kterou bude realizovat kraj. 

12. Pan Homola: upozorňuje na naklonění sloupů elektrického vedení v uličce p. č. 2113/1 (odbočka 

vlevo z hlavní cesty za domem paní Košařové, čp. 183), což vede k pnutí drátů elektrického vedení 

(3 sloupy). Kontakt: pan Homola 602 729 075. 



 

 

13. Příjezdová cesta ke staroveskému lomu – za domem p. Votavy je závora, prosíme o prošetření, 

zda je na jeho pozemku nebo na příjezdové cestě. 

14. Voda od bíloveckých zahrádek kolem Ludvíků až na hlavní cestu – pan starosta je v kontaktu 

s paní Ludvíkovou a problém řeší. 

15. Paní Wojaková: umístění měřiče rychlosti či kontroly rychlosti ze strany Policie ČR na výjezdu ze 

Staré Vsi směr Bravinné – o instalaci měřiče se uvažuje, PČR bohužel nemá kde v daném úseku jak 

měřit rychlost projíždějících aut. Občané dané části žádají, aby PČR alespoň 2–3x týdně v boční 

uličce stáli, čímž omezí rychlost projíždějících aut. 

16. P. Klepáček informoval, že 18. 5. proběhne další soudní jednání k problematice odstranění závory 

u pana Gallase. 

17. OV pozval občany na Den obce a dětí, který se bude konat 3. 6. 2023. 

Termín další schůze ……………………………………………. 

Zapsala: Šárka Klepáčková, 15. května 2023 

Schválil: Marek Pavlík, 19. května 2023 




